
Vprašanja, predlogi in pobude delegatov
Tudi na tem zasedanju jih je bilo precej.

Ciril Stanič jih je postavil sedem in sicer:
ali lastnik trajno parkirane prokolice z ja-
drnico na Teslovi ulici sploh plačuje, zakaj
že izdelani načrti križišča Ižanske in Jurč-
kove ne zajemajo tramvajske trase, dalje,
da proge primestnega prometa ne bi smele
potekati po Karlovški, Aškerčevi in Cojzo-
vi, ker prinašajo temkajšnjim ustanovam
dodatne težave, da naj v primeru neizgrad-
nje J. centra in Ilovice tramvaj po Karde-
ljevi cesti južno od drame odpade, ali je
usklajena prometna ureditev z izgradnjo
mostov na Prulah, o neposrečeni izgradnji
hodnika na Finžgarjevi, pa o ponovni pro-
učitvi industrijske cone na Rudniku...

Delegat Jože Pirnat iz Turjaka je ponov-

no izpostavil predlog-in pobudo o legaliza-
ciji ombočja VS 25/4 Gornje Senožeti-La-
porje, saj tam stoji okrog 70 objektov
- stanovanjskih in vikendaških. Terezija

Velenčič delegatka ZZD pa je podala po-
budo za ureditev šolskega dvorišča in igriš-
ča pri OŠ Trnovo. Sedaj se srečujejo s pro-
blemi nenajavljenih športnih tekmovanj,
možičnem prehodu bližnjih stanovalcev

preko igrišča, z njihovim vodenjem psov
na šolsko zelenico, pomanjkanje parkirišč,
ogroženostjo motoristov. . Več vprašanj,
ki se nanašajo na velik hrup in onesnaževa-

nje ter povečevanje proizvodnje v stano-
vanjski hiši na Galjevici 11/a je v imenu
tamkajšnjega občana postavil delegat Mar-

jan-Keršič Belač. Jernej Rihar iz Dobrove
je predlagal zahtevo svoje krajevne skup-
nosti, da se dobrovskim krajanom vrne
stavba zadružnega doma v katerega so tudi
v zadnjem času vložili precej sredstev.

Ljubljanske mlekarne in TZO Vič pa sta
slaba gospodarja. Krajane Velikih Lašč
skrbi kako bo z vzdrževanjem krajevnih
poti saj so brez cestarjev, je dejal njihov
delegat Anton Polzelnik in predlagal, da
se podpre nakup 1.100 m cevi za glavni

vod na trasi Uzmani-Velike Lašče, kjer je
voda oporečna. Vprašal je tudi, kdaj se bo
nadaljevala gradnja ceste Velike Lašče-
-Lužarji, dalje zakaj kmetijska območja,
ki so na višini 550 ali 600 m ne dobijo

gorske višinske premije, sicer pa so mne-
nja obmejne krajevne skupnosti vedno po-
tisnjena ob rob dogajanja, zato je čas, da
se kaj premakne. Matjaž Gruden delegat
ZSMS-Liberalne stranke je vprašal: kdaj
bosta spremenjeni dolgoročni načrt ter no-
vi srednjeročni načrt 1991-1995 ljubljan-
skih občin predstavljena in kdaj lahko pri-
čakujemo prostorsko izvedbene načrte za
KS Velike Lašče. Ob tem pa ga zanima
tudi odgovornost strokovnih pripravljalcev
do tega pomembnega vprašanja.

Kakšna usoda čaka zaposlene v krajev-
nih skupnostih po sprejetju ustave? To
vprašanje pa je zastavila Špela Pugelj iz
KS Vnanje Gorice.


